
22.IV.2 - IX sesja Rady Miejskiej, 25 marca 2015 r. 

Interpelujący radny: Marcin Dadel 

Radny, odnosząc się do odpowiedzi na wniosek, który zgłosił w lutym w sprawie ulicy 

Andersa, zwrócił uwagę, że marzec dobiega końca, a nic się nie dzieje w kwestii naprawy 

chodników oraz obniżenia wjazdów i zjazdów przy skrzyżowaniach z wjazdami na posesje. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 25 marca br.) 
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/538.html
https://youtu.be/uvlxLK0uQfU?t=4h52m12s

